
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích. 

ze dne 2.6.2021. 

 

Pozn. : v zápise nejsou uváděny akademické tituly. 

Přítomni:p. Drlík, p. Horák a p. Vogl. 

Nepřítomni: 

Hosté:  

 

Program jednání 

 

Dle plánu: Stav zeleně a životního prostředí. 

-Na prach a špínu si stěžují občané bydlící v ulici k nové výstavbě RD 

(upozorňováno občany před zápisem, urgence občanů na MÚ). 

V současné době je částečné čištění zajištěno. 

-MK na návrh občanů navrhuje dočasné přemístění přistavovaného kontejneru 

na zpevněnou plochu u požární nádrže. Důvodem je velký provoz velkých 

vozidel v této ulici a parkování aut stavitelů RD. 

-Vysoký a rozrostlý živý plot u Globusu. Není bezpečný průjezd a průchod 

občanů jdoucí po této stezce. 

-Zeleň (tráva a větve křoví) prorůstá do profilu cyklostezky na nadjezdu. 

-Občané vyjíždějící z ulice od garáží si stěžují na špatný výhled k výjezdu na hl. 

silnici (snad umístění zrcadla na protější straně). 

-Před domem č.p.9 je provedena nevhodná výsadba růží do stinného prostoru. 

Všechny růže uschly. 

    Nové náměty a připomínky 

-Kanálové vpusti jsou plné (zejména u garáží a přilehlé ulici viz poslední zápis 

z 18.11.2020. 

-Nedostatečný počet kontejnerů (papír a plast). Možnost najít nové stanoviště. 

 

 

 

 

Příští: 7. 9.2021 

 

 

Zapsal(a):Vogl………  

 


